
 

Referat styremøte 5 - 2019 
 
Tilstede: Jan Gjennestad, Johnny Skjoldal, Terje Natland, Anita Jensen, Thomas Tuft, Kari Agerli 
(vara), Maren Knutsen (vara)  
 
 
Sted:  Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid:  04.06.19 kl.18.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat fra sist styremøte ble godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste ordinære styremøte blir fredag 21 juni kl. 18.00 på Voss. 
 

3. Økonomi 
Forbundssekretær informerer om at forbundet nå tar i bruk Visma Eaccounting. 
Forbundssekretæren har begynt å føre regnskapene, og det vil senes ut oversikt til styret 
neste uke.  
Styret tar denne informasjonen til etterretning.  
 

4. Høstkonferanse 
Høstkonferanse skal arrangeres av Vestenfjeldske og konferansen skal være på Voss. Målet 
er å lage et arrangement rundt Voss Travbane på Kyte. Kari Agerli skaffer priser på hotell og 
buss til banen. Kari Agerli, Jan Gjennestad, Terje Natland og forbundssekretær har ansvar for 
opplegget og program. Forbundssekretær sender ut dato til de andre forbundene.  

 
 

5. Aktiviteter høsten 2019 
Fellestrening: Siste fellestrening blir lørdag 28.06. Forbundssekretær sende ut informasjon på 
facebook siden til forbundet.  
 
Til-Start for eldre: Thomas Tuft og forbundssekretær tar ansvar for prosjektet og har en plan 
klar til september.   
 
Voltepraksis: Mandag 02.09, Mandag 07.10 og Mandag 04.11. Johnny Skjoldal har ansvar for 
prosjektet. 
 
Lisenskurs: Ønske om nytt lisenskurs på Bergen Travpark. Dette er det Travparken som 
arrangerer. Forbundssekretæren tar dette videre til daglig leder. 
 
Informasjonsbrev: Ønskelig at det lages et informasjonsbrev med en høstkalender som 
sendes ut til travlagene. Forbundssekretæren tar ansvar for dette. 



 
Temakveld: Det er ønske om å få til en temakveld eller mimrekveld i løpet av høsten. Forslag 
på fredagen før V75 i oktober. Gjerne få besøk av Hultmann eller Wangen. Denne saken tas 
opp igjen på neste styremøte. 

 
6. Bergen Travpark AS 

Johnny Skjoldal informerer om status på Bergen Travpark. Styret tar informasjonen til 
etterretning. 

 
7. Generalforsamling DNT 

Forbundsleder forteller om generalforsamlingen som var i april. Han forteller om valget og 
vedtakene som ble gjort som påvirker oss.  

 
8. Søknad fra Travamatørforeningen 

Forbundet har fått søknad fra Travamatørforeningen om støtte. Styret diskuterer saken og 
ønsker heller å bruke midler på lokale plan. Forbundsleder tar denne saken med i neste 
landsråd for å høre med de andre forbundene hva de tenker i denne saken.  
 

9. Ponnitravskole 
Ønske om at det skal bli fremdrift på ponnitravskolen. Det bør settes ned en komite der det 
lages budsjett og en fremdriftsplan. Johnny Skjoldal tar saken videre til styret i Bergen 
Travpark på neste styremøte. Anita Jensen tar ansvar for dette prosjektet.  
 

10. Eventuelt 
Osterøy Travlag: Har innkalt til ekstraordinær generalforsamling mandag 17.06.kl. 19.30.  
Jan Gjennestad stiller. 
Voss Tråvlag: Åpningsdag 22/23 juni. Styret diskuterer åpningspremie. Forslag på 
vandrepokal fra forbundet. 
Stord Hestesportssenter: Utvider treningsveier og håper å få flere travhester på bruket. 
Dobbel kjøring: Ønske om å få til en dobbelkjøring fredag og lørdag i 2020. Ønske om en 
kuskematch mellom travtrenerne på Bergen Travpark og utenlandske kusker.  

 
 

 
 
Møtet ble hevet 20.45 
 
 
 
Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 
 
 

Jan Gjennestad          Terje Natland  
 
 
 

 
 
 

 
 Johnny Skjoldal    Anita Jensen    Thomas Tuft 


